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Protokół nr 22/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 11 marca 2008 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa,  Urszula
Filipowicz – Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu Komunalnego, Iwona Król –
Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu  oraz inni zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr C/1011/06 Rady Miasta
 Krakowa z dnia 25 stycznia 2006 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
 na terenie Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 563).
2.Informacja Prezydenta Miasta na temat prywatnych przewoźników w Krakowie.
3.Sprawy bieżące.
4.Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr C/1011/06 Rady Miasta
 Krakowa z dnia 25 stycznia 2006 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
 na terenie Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 563).

Omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr C/1011/06 Rady Miasta
Krakowa z dnia 25 stycznia 2006 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miejskiej Kraków dokonała Urszula Filipowicz – Zastępca Dyrektora
Krakowskiego Zarządu Komunalnego. Poinformowała między innymi, że od stycznia 2008
roku opłata za składowanie odpadów komunalnych na składowiskach znacząco wzrasta.
Wzrost kosztów to efekt wprowadzenia nowej, wyższej tzw. opłaty marszałkowskiej.
Dla osiągnięcia celów w gospodarce odpadami komunalnymi należy objąć wszystkich
mieszkańców gminy zorganizowanym systemem selektywnego odbierania odpadów
komunalnych oraz zapewnić warunki funkcjonowania systemu selektywnego zbierania
i odbierania odpadów komunalnych.
Ponadto poinformowała, że początkowo Krakowski Zarząd Komunalny planował segregację
uproszczoną w dwóch workach natomiast w zmienionym regulaminie utrzymania porządku
i czystości znalazł się zapis o segregacji zaawansowanej aż w sześciu workach.
W dyskusji udział wzięli: Kajetan d`Obyrn, Zygmunt Włodarczyk, Łukasz Osmenda,
Wiesław Starowicz – Zastępca prezydenta Miasta Krakowa, Jerzy Ziaja – Prezes Izby
Gospodarczej i Recyklingu.
Kajetan d`Obyrn zwrócił uwagę na brak zapisu dotyczącego podziału odpadów na suche i
mokre. Jego zdaniem taki zapis powinien znaleźć się w projekcie uchwały.
Zygmunt Włodarczyk jego zdaniem to uchwała Rady Miasta powinna wprowadzić
obligatoryjną segregację. A druga sprawa to sprawa zsypów na śmieci. Jego zdaniem
należałoby zamurować zsypy na śmieci w wielopiętrowych blokach.
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Łukasz Osmenda stwierdził, że głównym celem jest przekonanie mieszkańców, że segregacja
się opłaca. Dlatego należałoby zaproponować mieszkańcom realne propozycje na które się
zgodzą.
Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa stwierdził, że Urząd niczego nie
narzuca, przedstawiamy tylko propozycje.
Jerzy Ziaja – Prezes Izby Gospodarczej i Recyklingu stwierdził, że nowy regulamin jest
nieczytelny dla mieszkańców. Potrzebny jest słowniczek, aby mieszkańcy połapali się w tych
przepisach. Jego zdaniem w projekcie uchwały powinny znaleźć się stawki na produkty nie
segregowane i posegregowane.
Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Komisji  poinformował, że  zwróci się do Rad
Dzielnic z prośbą o wydanie opinii do w/w projektu uchwały.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta na temat prywatnych przewoźników w Krakowie.

Marek Dyszy – Prezes Stowarzyszenia Przewoźników Prywatnych poinformował, że
Stowarzyszenie zaproponowało trzy lokalizacje parkingu: przy Wita Stwosza, Al. 29
Listopada i na rogu ul. Dietla i Wielopole, które nie znalazły zaakceptowania wśród
urzędników.
Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa stwierdził, że jedyna lokalizacją
jest postój na Regionalnym Dworcu Autobusowym. Kłopot w tym, że na RDA jest miejsce
tylko dla 200 busów, a spod Poczty dziennie kursuje 800.
Po krótkiej  dyskusji w której udział wzięli: Łukasz Osmenda, Józef Pilch, Kajetan d`Obyrn,
Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta oraz Marek Dyszy ustalono, że Komisja
powróci do tematu we wrześniu.

Ad.3
Sprawy bieżące.

Nie zgłoszono spraw bieżących.

Ad.4
 Oświadczenia i komunikaty

Brak

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji  o godzinie 14.30 zamknął
posiedzenie.

      Przewodniczący  Komisji

          Łukasz Osmenda

Protokołowała:

Beata Czepiec


